

香草丽人特级欧式花果茶（果粒茶）水果茶系列产品

产品名称	香草丽人特级欧式花果茶（果粒茶）水果茶系列产品
公司名称	徐州汉方香草食品有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:香草丽人 商品条形码:6934192000015 净重:1000（g）
公司地址	铜山新区牛山路9号
联系电话	83318325 13013950793

产品详情

品牌	香草丽人	商品条形码	6934192000015
净重	1000（g）	保质期	12个月以上（个月）
原料与配料	洛神花、苹果肉、玫瑰果、橘橙皮，葡萄，香草	等级	特级
生产厂家	本公司	外包装	纸箱
特产	是	储藏方法	避光、冷藏，开启后请尽快食用
规格	1*1000克	生产日期	最新
售卖方式	包装	原产地	江苏

definition - what is it ?

fruit and herb teas are teas from europe of gourmet quality with a delicious taste of

fruit or herb. china has the best reputation for the higher quality standard of these

teas in the world. the main ingredients used for the composition of fruit and herb teas

are hibiscus flowers, rose-hip peels, apples and orange peels as well as many other

leaves, roots and beautiful flowers. the flavours used to bring about the real taste of

fruits are carefully selected by our tasters.

什么是花果茶和花草茶？

花果茶和花草茶源于欧洲，是具有果香和花草香的高质量饮品。中国生产的花果茶和花草茶以其一流的品质，在世界上享有很高的名誉。它们以洛神花，玫瑰果，苹果和柑橘皮为主要成分，再搭配其他植物的根，叶，花等。赋予饮品不同口感的香料都由我们的审评师精心挑选。

health benefits - which benefits and functions has it ?

fruit and herb teas are refreshing teas with a mild strength and convincing taste. they are 无咖啡因, so they can be served in unlimited quantities ?even shortly before sleep - and are perfect for children drink also. the high amount of vitamins c, a, b, d and k as well as minerals is helping the human body to strengthen the immune system against virus and bacteria, such as the flu and the cold.

功能和作用

花果茶和花草茶具有新鲜口感，喝了让人感觉舒适温和，心旷神怡。它们不含咖啡因，所以无限制的饮用 甚至可以在睡前饮用，小孩也可以放心饮用。它们含有丰富的维生素c,a,b,d, k和矿物质，能帮助人体的免疫系统抵抗病毒和细菌，比如伤风和流感。

preparation and storage - how to handle it ?

put 1-2 tablespoons equalling to approximately 8-10 grams of loose leaf tea into the teapot. infuse it with boiling water for 5 ?8 minutes. store the loose tea in closed bags or tins at around 20 degrees centigrade away from sunlight.

饮泡及保存方法

用 1 - 2 汤匙，相当于8 - 10克放入茶壶。倒入热开水 5 - 8 分种后即可。储存在密封的塑料袋或茶罐内，20 摄氏度气温下避光保存。

quality - how is the high quality level guaranteed ?

we are permanently carrying out analysis of pesticides, herbicides, heavy metals and microbiology among other parameters to ensure safety of the product for human consumption. additional machinery equipment to guarantee utmost clean teas is in operation.

质量保证

我们自始至终对产品的农药残留，重金属和微生物进行分析，从而保证了我们的产品的食用安全性。另外，我们先进的生产机械设备也可以保证产品的清洁卫生。

service - how can i benefit as an importer ?

we develop new teas and new tea recipes and compositions according to our customers?requirements and wishes regarding. this ensures the perfect quality and taste suitable for your specific market, because we know that every country in the world likes a different taste. this refers to leaf tea qualities as well as teabag tea qualities.

我们的服务

我们深知世界上各个国家人的口味都不一样，所以，无论是条形茶还是袋泡茶，我们都可以根据客户的要求和设想开发新的茶饮配方和成分，因此我们可以保证为您提供符合您的市场质量和口味需求的茶饮品。

try us to design your own exclusive fruit or herb tea !

请选择我们，为您设计您自己的花果茶！

major plant

巴黎香榭paris of ave champs,放肆情人unbridled lover，清秀佳人graceful lady，欧陆风情european romantics，黑森林black forest，出水芙蓉waterlilies,蓝莓情深blue berry，紫屋魔恋purple house the love of magic,蜜桃甜香honey peach fragrant and sweet,柠檬甜香lemon fragrant and sweet

天然健康又好喝的果粒茶，是经选新鲜水果经特殊干燥工艺处理而成，含丰富的维他命c、果酸与矿物质，不含咖啡茵、人工色素和防腐剂，冲泡后仍能保持花果的原风味，那酸中带甜的诱人滋味是这么温馨香甜。在温馨浪漫的时刻，喝一杯甜蜜的果粒茶，会看到自己甜蜜的容颜。

卫生许可证号：苏卫食证字（2007）：第320323011351号

执行标准：q/320323mxq01-2007

食品生产许可证:qs3203 1402 0015

保质期:18个月,避光、冷藏，开启后请尽快食用